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Svar på fråga vid KF 2017-11-27 

Frågeställare: Stefan Hallberg (SD) 

Fråga: Hanteringen av investeringarna och VA-taxorna är uppenbarligen enfråga som kräver en 
långsiktig hantering och en strategisk planering for genomforandet. Hur hanteras denna fråga i 
Karlsborgs kommun ?? 

Svar: 
Svenskt Vatten har under en följd av år pekat på nödvändigheten av kraftigt ökade investeringar i 
landets VA-nät. Under mina sex år i styrelsen för Svenskt Vatten gjordes flera försök att få en 
samlad, nationell, bild av investeringsbehoven. Framtagande aven sådan bild kostar en hel del. 
Bara för Karlsborgs kommuns del rör det sig om miljonbelopp. 

Svenskt Vattens siffror handlar därför mer om bedömningar och uppskattningar än om krassa fakta. 
Det finns stora variationer mellan kommunerna men enligt en samlad bedömning så rör det sig om 
avsevärda investeringsbelopp under de kommande årtiondena. För kunderna kan det komma att 
handla om höjda taxor i storleksordningen 100-150 procent jämfört med dagens taxor. 

För Karlsborgs kommuns del gör förvaltningen bedömningen att vi har kommit relativt långt med 
reinvesteringar i ledningsnätet. Man arbetar exempelvis på ett strukturerat sätt med en plan för, och 
genomför byte av, galvserviser på vattenledningsnätet. Serviser är ofta den mest känsliga delen av 
ett ledningsnät och om dessa byts ut så ökar möjligheten för ledningen att hålla över tid. 

I Karlsborgs kommun påböljas Va-sanering i Norra Skogen under år 2018. Då kommer samtliga 
ledningar (spill, dagvatten och vattenledningar) att bytas i ett antal av gatorna. Va-saneringen 
fortlöper sedan efterhand i de olika kommundelarna. 

Det är svårt att lägga ut budget för den totala saneringen av Va-nätet. Nuvarande budgetmedel för 
VA-verksamheten bedöms av förvaltningen att ligga på en bra nivå. 
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